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Yttrande angående – Yrkande angående 
fördjupad behovsanalys av förskoleplatser i 
Askim-Hovås 
 

Yttrande 
 

Barnantalet i förskolans prognos visar på en kraftig minskning de närmaste åren. Det 

påverkar förskoleförvaltningens organisation mycket både vad gäller lokaler och 

personal. Befolkningsprognoser följs noggrant av förvaltningen och bedömningar av 

vilken kapaciteten som behövs görs kontinuerligt.   

Denna översyn över hela staden behövs för det finns lokala variationer på 

demografiminskningen. Lokaler är också en stor kostnad för förvaltningen, och den har 

ökat från 9,6 % 2019 till 15,4 %. Sammanslagningar samt stängningar av förskolor och 

avdelningar har skett under året och det arbetet fortsätter.  

Att bara peka ut Askim/Hovås som ett område för en demografisk analys och ge 

förvaltningen i uppdrag att återkomma med en detaljerad redogörelse yrkar vi avslag på. 

Det är ett arbete som behöver ske kontinuerligt över hela staden men ett detaljerat 

uppdrag om ett specifikt område innebär merarbete för förvaltningen och tar fokus från 

det viktiga arbete som pågår.  
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